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Θέμα: Ανάγκη έκτακτης χρηματοδότησης του Δήμου Κυθήρων, για την 

αντιμετώπιση προβλημάτων λειψυδρίας 

                                                                               

                                                                                      Πειραιάς, 8 Απριλίου 2021 

 

Κατά την φετινή χειμερινή περίοδο, το ύψος της βροχόπτωσης στο Δήμο 

Κυθήρων υπήρξε ασθενικό σε σχέση με το σύνηθες σε παλαιότερες, αντίστοιχες 

περιόδους.  Όπως αναφέρει ο Δήμαρχος του νησιού, κύριος Ευστράτιος 

Χαρχαλάκης, σε σχετική επιστολή του, με βάση βεβαιώσεις του Εθνικού 

Αστεροσκοπείου Αθηνών μέχρι τα τέλη Μαρτίου του 2021: 

 

- Στο νησί των Κυθήρων, σημειώθηκαν συνολικά 462,8 χιλιοστά νερού, 

δηλαδή υπήρξε μια μείωση ύψους 40% σε σχέση με τον μέσο όρο ετήσιας 

βροχόπτωσης στο νησί, ενώ  

- στο νησί των Αντικυθήρων σημειώθηκαν συνολικά 361,2 χιλιοστά νερού, 

κοινώς υπήρξε μια μείωση ύψους 60% σε σχέση με τον μέσο όρο ετήσιας 

βροχόπτωσης στο νησί. 

 

Εξαιτίας των παραπάνω, υπάρχει ανάγκη λήψης μέτρων εξοικονόμησης νερού 

στον εν λόγω Δήμο, ενόψει και της επερχόμενης θερινής περιόδου. Ειδικότερα, 

είναι αναγκαία η έκτακτη χρηματοδότηση του Δήμου Κυθήρων (ύψους περί τα 

300.000,00 ευρώ, κατά τους υπολογισμούς του κυρίου Δημάρχου), ώστε να 
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καταστεί δυνατή η μίσθωση φορητών μονάδων αφαλάτωσης και να μπορέσουν 

να πραγματοποιηθούν και όποια άλλα έργα εξοικονόμησης υδατικών πόρων 

κριθούν αναγκαία, λόγω λειψυδρίας.   

 

 Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στο ακόλουθο ερώτημα:  

      

- Πρόκειται το Υπουργείο Εσωτερικών να προβεί σε έκτακτη 

χρηματοδότηση του Δήμου Κυθήρων, ώστε να καταστεί δυνατή η 

μίσθωση φορητών μονάδων αφαλάτωσης και να μπορέσουν να 

πραγματοποιηθούν και όποια άλλα έργα εξοικονόμησης υδατικών πόρων 

κριθούν αναγκαία, λόγω λειψυδρίας;   

 

 

                                   Η  ερωτώσα Βουλευτής 

 

Παναγιώτα Δούνια 
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